Ituri : Lightning killed two people in Niania [Democratic Republic of the Congo]
27 December 2020
Ituri : La foudre tue deux personnes à Niania 1 jour il y a
https://www.election-net.com/ituri-la-foudre-tue-deux-personnes-a-niania/
The rain which fell on the locality of Niania in Mambasa territory in Ituri caused several human damages in the early evening of last Wednesday.
The lightning which improvised during this torrential downpour killed two people. Victims Esther Sawina and Lokutu Balome, who gave up the soul on the spot, are awaiting burial after the funeral has been arranged for their respective families.
Along with the dead, three people were also injured before being rushed to hospital for proper treatment, an eyewitness to the event reported.
"My older sister died while in the market for her activities. She was surprised by lightning. She is 39 years old, living in Kisangani in the province of Tshopo ”, explains the little sister of the late Esther Sawina in a tone of emotion.
Dieubon Mughenze


Ituri : La foudre tue deux personnes à Niania [République Démocratique du Congo]
27 Decembre 2020
Ituri : La foudre tue deux personnes à Niania 1 jour il y a
La pluie qui s’abbatait sur la localité de Niania en territoire de Mambasa en Ituri a fait plusieurs dégâts humains en début de la soirée du mercredi dernier.
La foudre qui s’est improvisée au cours de cette pluie diluvienne, a tué deux personnes. Les victimes Esther Sawina et Lokutu Balome, qui ont rendu l’âme sur le champ, attendent d’être inhumées après l’organisation des funérailles dans leurs familles respectives.
Aux côtés des morts, trois personnes ont également été blessées avant d’être dépêchées urgemment à l’hôpital pour des soins appropriés, rapporte un temoin oculaire de l’événement.
” Ma grande soeur est morte alors qu’elle était au marché pour ses activités. Elle a été surprise par la foudre. Elle a 39 ans, habitante de Kisangani dans la province de la Tshopo”, explique la petite soeur de la défunte Esther Sawina sous un ton d’émotion.
Dieubon Mughenze


Source: Dr. Rayangnewinde Donald Auguste Yanogo in Burkina Faso by email at dyanogo8@gmail.com.
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